
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2024-05-06 

Protokoll (2) fört vid styrelsemöte i Trelleborgs Brukshundklubb å klubbstugan kl. 

18.30– 20.15 

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Annette Lundfall,  Emma Ponton, Jimmy 

Winge, Lisette Larsson och Carola Grauers 

Anmält förhinder: Lotta Mårtensson och Lisa Lindqvist 

§ 15 Mötets öppnande 

Ordförande Birthe Wallin hälsade nya styrelsen välkommen och förklarade 

mötet vara öppnat. 

§ 16 Fastställande av dagordning 

 Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 17 Föregående mötesprotokoll 

Föregående styrelseprotokoll föredrogs i korthet lades efter genomgång  med 

godkännande till handlingarna. 

§ 18 Val av justerare 

 Till justerare valdes Emma Ponton. 

§ 19 Inkomna skrivelser    Bilaga 1. 

Det har inkommit en skrivelse från SBK förbundet där de har beslutat om en del 

besparingar. För oss på lokal nivå inne bär det en höjning av medlemsavgiften 

med 80kr from 2025. Som det ser ut kommer det mest troligt blir aktuellt med 

ytterligare höjning både 2026 och 2027, se bifogad bilaga. 

§ 20 Ekonomisk rapport    Bilaga 2. 

Tillförordnad kassör Annette föredrog den ekonomiska rapporten som 

godkändes och lades därmed till handlingarna. 

§ 21 Ombyggnad av entrén 

Vi har nu sökt pengar hos kommunens projekt En miljon idéer, och kommer 

lämna en ansökan om bidrag hos Sparbanken Skurups Stiftelse. 



§ 22 Rapporter från kommittéerna   Bilaga 3. 

• Kurser/Utbildning – bifogar en bilaga (bilaga3) över vilka kurser klubben 

erbjuder. Näst på tur i kursstart är en rallylydnadskurs i fortsättning. 

 

• Utställning 2024 – anmälningstiden går ut den 10 maj och vi tar gärna fler 

anmälningar. 

 

• Agility – ska ha en officiell  dubbel Ag1 och Ho1 den 12 maj. 

 

• Rally – deltagarna till tävlingen i nybörjare/fortsättning den 1maj upplevdes 

nöjda.  Det blir en dubbel nybörjare kvällstävling den 9 juli. 

 

• Plan & Stuga – vi har fått ett oförändrat arvode för arrendet i år.  

Carola berättar hur planerna är för att röja undan nerfallna grenar, kvistar  

o.dyl.  

Vi har beslutat köpa in två nya latrintunnor som är mer lätthanterliga att 

tömma.  

Det är även beslutat att Johan Lindqvist som hjälpt oss köpa gräsklipparen 

ska serva den. Jimmy kallar till träff i gräsklippargruppen för genomgång av 

hur den fungerar samt att ett hållbart schema görs upp nu när säsongen drar i 

gång på allvar. 

• Nosework – vi har haft en Clear Round i NW1 och NW2 som var 

uppskattad. Camilla Möller kommer ha en nybörjarkurs i slutet av augusti 

och även en fortsättning på den. 

§ 23 Aktiviteter 

• Det kommer vara en loppis den 4/8 som Lisette håller i. 

• Palmfestivalen – har vi tittat på att kunna visa upp föreningen, men 

möjligheten för deltagande finns inte det här året. 

• Prova-på-dag – Lisette och Emma kommer prata i respektive kommitté för 

Rally, Agility och Hoopers om en dag att arrangera detta på. 

§ 24 Medlemsmöte 

Datum för medlemsmöte återkommer vi med då mötet kommer bli efter s

 sommaren. 

 

§ 25 Övriga frågor  

Det fanns inga övriga frågor. 

 



§ 26 Nästa möte 

 Nästa styrelsemöte är 12/6  kl.18.30. 

 

§ 27 Mötets avslutande 

 Ordförande Birte Wallin tackade för visat intresse och förklarade mötet avsluta. 

 

 

 

Marie Bergström   Birthe Wallin 

sekreterare    ordförande  

 

 

Emma Ponton 

justerare 

  

 

Bilagor: 

1. Inkomna skrivelser – höjning av medlemsavgiften 

2. Ekonomisk rapport  

3. Kursutbud 

 

 

 


